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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Regulaminowej i Spraw Poselskich (nr 103)

Komisji Sprawiedliwości i Praw Człowieka (nr 240)

Komisji Etyki Poselskiej (nr 84)

Komisji Administracji i Cyfryzacji (nr 116)
26 maja 2015 r.
Komisje: Regulaminowa i Spraw Poselskich, Sprawiedliwości i Praw Człowieka, 
Etyki Poselskiej oraz Administracji i Cyfryzacji, obradujące pod przewodnictwem 
posła Andrzeja Orzechowskiego (PO), przewodniczącego Komisji Administra-
cji i Cyfryzacji, rozpatrzyły: 

– wniosek prezydiów Komisji o powołanie podkomisji nadzwyczajnej 
do spraw wdrożenia rekomendacji GRECO przyjętych w raporcie IV rundy 
ewaluacyjnej Grupy Państw przeciwko Korupcji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Agnieszka Kalinowska-Wójcik, Gra-
żyna Kućmierowska, Beata Maciak, Aniela Rytel, Ewa Soroka, Jolanta Szymańska i Maciej 
Zaremba – z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Andrzej Orzechowski (PO):

W imieniu prezydiów otwieram wspólne posiedzenie Komisji: Regulaminowej i Spraw 
Poselskich,  Sprawiedliwości  i Praw  Człowieka,  Etyki  Poselskiej  oraz  Administracji 
i Cyfryzacji. Witam wszystkich państwa bardzo serdecznie. Stwierdzam kworum.
Porządek dzienny przewiduje  rozpatrzenie wniosku prezydiów Komisji o powoła-

nie podkomisji nadzwyczajnej do spraw wdrożenia rekomendacji GRECO przyjętych 
w raporcie  IV  rundy  ewaluacyjnej Grupy Państw przeciwko Korupcji. Czy  są uwagi 
do porządku dziennego? Nie widzę.
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia porządku dziennego? Nie widzę, zatem przystępu-

jemy do jego realizacji.
Prezydia Komisji proponują, aby zachować następujące parytety w powoływanej pod-

komisji, która ma liczyć 8 osób: 3 posłów z PO, 2 – z PiS, po jednym pośle z SLD, PSL 
i ZP. Czy są jakieś uwagi co do tej propozycji? Nie widzę. Stwierdzam, że Komisje przy-
jęły tę propozycję.
Proponuję, aby w skład podkomisji ze strony Platformy Obywatelskiej weszły nastę-

pujące osoby: pani poseł Małgorzata Woźniak, pani poseł Renata Janik, pan poseł Stani-
sław Chmielewski. Z Klubu Parlamentarnego Prawo i Sprawiedliwość zgłoszeni zostali 
pan poseł Mariusz Kamiński i pani poseł Józefa Hrynkiewicz, ze strony SLD – pan poseł 
Tomasz Garbowski, z PSL – pan poseł Zbigniew Sosnowski. 
Nie mam zgłoszenia ze strony Zjednoczonej Prawicy. Czy jest obecny poseł ZP? Nie 

widzę, zatem skład podkomisji będzie siedmioosobowy. 
Czy państwo posłowie, których wymieniłem przed chwilą, wyrażają zgodę, aby uczest-

niczyć w pracach podkomisji? Nie ma protestu. Posłowie wyrażają zgodę. 
Czy  jest sprzeciw wobec propozycji powołania podkomisji w składzie, który przed 

chwilą wymieniłem? Pani poseł Hrynkiewicz.
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Poseł Józefa Hrynkiewicz (PiS):
Sądzę,  że być może były  jakieś przeszkody w dotarciu posłów Zjednoczonej Prawicy 
na posiedzenie. Trzeba by zostawić jedno miejsce nieobsadzone, z prośbą o uzupełnienie 
składu przez Zjednoczoną Prawicę. 

Przewodniczący poseł Andrzej Orzechowski (PO):
Jak najbardziej. Nie ma żadnego problemu. Jeśli będzie taka potrzeba, uzupełnimy skład 
podkomisji.

Głos z sali:
Trzeba by ponownie zwołać wspólne posiedzenie czterech Komisji. 

Poseł Jerzy Budnik (PO):
Proponuję ogłosić pięć minut przerwy  i spróbować skontaktować się z posłami Zjed-
noczonej Prawicy telefonicznie. Ponowne zwołanie posiedzenia czterech Komisji może 
stanowić problem. 

Przewodniczący poseł Andrzej Orzechowski (PO):
Ogłaszam dwie minuty przerwy. Może uda nam się zaprosić któregoś z posłów Zjedno-
czonej Prawicy. 
Za chwilę wznowimy posiedzenie.

[Po przerwie]

Przewodniczący poseł Andrzej Orzechowski (PO):
Wznawiam posiedzenie Komisji. Ze strony Zjednoczonej Prawicy  jest  zgłoszony pan 
poseł Kazimierz Ziobro, który wyraził zgodę na uczestnictwo w pracach podkomisji.
Czy jest sprzeciw wobec powołania podkomisji w następującym składzie: pani poseł 

Woźniak, pan poseł Chmielewski, pani poseł Janik, pani poseł Hrynkiewicz, pan poseł 
Kamiński, pan poseł Garbowski, pan poseł Sosnowski, pan poseł Kazimierz Ziobro. Nie 
ma sprzeciwu. 
Stwierdzam, że Komisje powołały podkomisję w wyżej wymienionym składzie. Bar-

dzo serdecznie państwu dziękuję. 
Zamykam posiedzenie Komisji. Członków podkomisji zapraszam do stołu prezydialnego. 


